
Protokół nr 45/2021 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Nakle 

nad Notecią odbytego w dniu 15.04.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Dariusza 

Domka. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1700 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

 

1. Dariusz Domek 

2. Szymon Karolczak 

3. Daniel Kończak 

 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

----------------------------------------------------------- 

 

Członkowie Komisji nieobecni nieusprawiedliwieni: 

--------------------------------------------------------------- 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział (imię, nazwisko, stanowisko): 

1. Krzysztof Błoński - Zastępca Burmistrza  

 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej 

Dariusz Domek oraz stwierdził quorum. W posiedzeniu Komisji brali udział wszyscy jej członkowie. 

 

Omawiane zagadnienia: 

Pan Krzysztof Błoński, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią omówił następujące 

zagadnienia: 

I. Zmiana organizacji ruchu związanego z rewitalizacją Rynku 

Trwają dyskusje dotyczące wybranej koncepcji rewitalizacji Rynku, która obejmuje trzy elementy 

zagospodarowania przestrzennego tzw. oficjalny, rekreacyjny oraz wypoczynkowo-komercyjny. 

Źródło finansowania będzie stanowił fundusz rozbudowy (bez udziału funduszy norweskich). 

Planowana realizacja do poł. 2026 r. Projekt drogowy ma zostać wykonany do końca 2021 r. 

Obejmuje również ul. Hallera Dąbrowskiego do Hallera i Bydgoską od Ks. Skargi do Rynku. 

Zdaniem Pana Krzysztofa Błońskiego całkowite wyeliminowanie ruchu samochodowego z terenu 

Rynku jest bardzo trudne do zrealizowania.  

II. Targowisko miejskie. Projekt będzie zrealizowany do końca lipca bieżącego roku. środkowej 

części targowiska będą znajdowały się miejsca przeznaczone do prowadzenia handlu. Po 

zewnętrznych stronach znajdować się będą parkingi samochodowe. Ponadto teren ma służyć także 

celom rekreacyjnym.  

III. Ścieżki rowerowe.  

Projekty ścieżek są przygotowywane przez cztery biura projektowe. Każdy projekt był objęty 

postępowaniem przetargowym.  

IV. Sprawy bieżące:----------------------------------------------------------------------------------------------- 



    

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji: 

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

1. Komisja wystąpiła z wnioskiem o zorganizowanie spotkania z Panem Burmistrzem Krzysztofem 

Błońskim w celu zapoznania się z rozwiązaniami przyjętymi w koncepcjach zagospodarowania 

ujętych we wniosku o uzyskanie dofinansowania w ramach Funduszy Norweskich 

2. Komisja wystąpiła z wnioskiem o przygotowanie przez Burmistrza kompleksowej koncepcji 

budowy ścieżek rowerowych w Gminie (ujętej na jednej mapie) 

 

Opinie wydane przez komisje: 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Nakło nad Notecią, dnia 15.04.2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji: 

        Dariusz Domek 

 

 

Protokołował: Daniel Kończak. 


